

《单词百科:popularization是什么意思?popularization怎么发音?popularization的解释和用法》

英语单词popularization是什么意思?popularization怎么读?popularization怎么发音?简答网为您整理了popularization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



popularization怎么读

popularization的读音:[p pj l ra 'ze n]

popularization的意思

1、n.普及;

popularization的近义词

1、commercialization 商业化,商品化;

- 2、dissemination n.散播，宣传;浸染;
- 3、explanation n.解释，说明;理由;阐述;
- 4、interpretation n.解释，说明;翻译;表演，演绎;理解;
- 5、popularisation n.普及;

popularization的双语例句

- 1、It is wrong to belittle or neglect popularization.

轻视和忽视普及工作的态度是错误的。

- 2、We should be on guard against obsequiousness under the name of popularization.

我们必须警惕在平民化名义下的媚俗化趋势。

- 3、To administer centrally the law popularization and education in the customs institutions.

归口管理海关系统的普法教育。

- 4、The new esthetic spirit emphasized science, democracy, nationalism and popularization.

新的美学精神以科学化、主化、族化和大众化为特征。

- 5、Mechanization of farming is based on an excellent agricultural machinery popularization system.

完善的农机推广体系是实现农业机械化的基础。

- 6、The popularization of computers and network brought about the net language.

计算机与网络的普及,催生了网络语言。

- 7、Conclusion The improved method is simple and practicable and worth of popularization.

结论这种分离方法简便易行,值得推广。

- 8、The popularization of the new method was not an easy job.

推广那种新方法不是一件容易的工作.

9、It is determined by and at the same time guides popularization.

这种提高,为普及所决定,同时又给普及以指导.

10、With the development and popularization of computer, computerized accounting become a trend.

随着计算机的发展和普及,会计电算化成为一种趋势.

11、China pays great attention to the popularization of knowledge of human rights.

中国十分重视人权知识的普及和教育.

12、The popularization, and use of the national language can make communication easier.

国语的推广和使用能够使人们的交流变得容易.

13、And it also introduces the popularization bamboo animal weaving.

并介绍了竹编动物的普及.

14、Its structure, working principle, strength, assembling procedure and popularization are described.

本文介绍了新型套管头的结构、工作原理、强度、安装操作及推广应用.

15、Science popularization is the way to solve above problems.

科学普及是解决上述问题的根本出路之一.

以上是简答网为您整理的popularization怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于popularization的用法、popularization的释义、popularization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/popularization>